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Introduction

Thanks for choice BM-1600 BT MP3, This is an advanced MP3 player, combine with 

Bluetooth communication technology, you can use it as Bluetooth headset while you 

are listening to music, voice record function allows you to record the conversation 

during the call, as well as transfer multimedia data from your cellular phone. In addition, 

use it as USB Flash drive can exchange huge amount of data between any desktop or 

notebook. AB repeater function can continuously replay a designated section track; 

With an FM radio built-in you can enjoy your favorite radio station any time, anywhere. 

Welcome and enjoy the innovation!!
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Specifications

Dimension: 51.2mm x 53mm x 26.6mm Weight: 36g

Bluetooth: Bluetooth V1.2 Specification 

                 Frequency—2.402~2.480GHz

                 Class II 10 meter ( open space)

                 Standby time: Over 200 hours

                 Talk: Over 9 hours

                 Music: Over 8 hours

        MP3: Support USB 2.0

                 MP3 format: MP3, WMA, WAV

                 Record format: WAV

                 Compress rate: 32Kbps~320Kbps

                 Max Speed: Read 3.2MB/sec. Write 2.8MB/sec

                 FM Frequency: 87.5~108MHz
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Features

Digital Audio player: 

audio files support MP3, WAV, and WMV format, high-level, play back 

FM Radio: 

provides FM radio function, available save 10 favorite FM present channels

Bluetooth communication: 

Bluetooth V1.2 Standard, support Bluetooth headset and handsfree profile

Recording: 

provides synchronous recording function for voice, FM program and line-in     

USB Flash disk: 

allows user to store/exchange huge amount of data

EQ mode selection: 

NORMAL/JAZZ/ROCK/CLASSIC/VOCAL/USER
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Product overview

    Joystick multi function key

    LED Indicator

    (for Bluetooth connection)

    Power on/Play/Pause

  EQ mode/Recording

    Answering call

   Headphone audio in plug

  Hold key

  Reset key

  AB repeater/play mode

  Return to menu/Ending call/Reject call     

    USB Charging port

  MIC Line in/3.5mm audio in plug

    MIC
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Start to use

BT MP3 Charging

Insert one end of the USB cable into PC/Laptop 

    USB port, and plug another end into BM-1600’s 

    mini USB port, for approximately four hours. 

When fully charged, the “Charge Complete” 

    will show on the OLCD screen.

While charging, the BM-1600 will stop processing, however, you can resume the file 

    Transfer with your computer device via USB cable. 

 

Power on／ Power off BT MP3

Press and hold the “Play/Pause” key for 5 seconds to Power on/off the BT MP3

The BT MP3 will enter to save mode if has been idle for up to 5 minutes, but it won’t 

affect the incoming call answering.

‧

‧

‧
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Pairing with mobile phone

Before using the Bluetooth communication function, you must first pair it with a 

bluetooth technology enabled devices, such as Bluetooth mobile phone.

1.Push the Joystick to right select the “Bluetooth” from the index then press the 

   Joystick into sub-index select “Pairing”, press the Joystick to start the pairing mode

2.Perform a Bluetooth device discovery from your mobile phone ( for detail please 

   follow the Bluetooth operation instructions of your mobile phone)

3.Select the BT-MP3 from the BT devices list of your mobile phone, and the phone 

   display prompts you for a pairing passkey or pin, please enter four zero “0000” 

4.After you has successfully paired the BT MP3 and your phone, the “pairing

   success” will show on the screen. 
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5.If the pairing cannot be pair in three minutes, it will automatically out off the pairing 

   Mode. If you would like to continue the pairing, repeat the steps of above.

Delete the paired Bluetooth devices

You can delete the BT MP3 connection from your mobile phone( for detail, please refer 

to your phone’s user guide), or you may disconnect by select the Bluetooth on/off 

from the index.

Bluetooth ----> Bluetooth ----> Bluetooth on/off

Answering/Rejecting an incoming call

When an incoming call comes, the incoming call number will show on the screen wait 

until you hear a ring tone from headset then to receive the call from the headset by 

push the Joystick to left., to reject the call by push the Joystick to right.

Ending call/ Mute

To ending a call by press call ending key or push Joystick to right. To mute the headset 

sound during a call by push the Joystick to left, push again to un-mute.
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Making a call via BT MP3

1.Press return key back to index, select “Bluetooth” then “Dial Pad” , press

   Joystick to enter, the number will show on the screen

2.Push the Joystick to right/left to select the number press Joystick once the number 

   will be selected. 

3.To delete the last selected number by select scissor icon

4.Once you have done the number you wish to dial, select “OK” and press the 

   Joystick once to making the call. To cancel by push the Joystick to right.
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View answered/missed/dialed calls

In “Bluetooth” mode ----> select the “Last 10 answered calls” “Last 10 missed 

calls” “Last 10 dialed calls”, push the Joystick up and down to view the last 10 

answered/missed/dialed number. You can make a call simply by select the number you 

wish to dial then press the Joystick.

Last number dial

In “Bluetooth mode” ----> Redial then press the Joystick to make the call.
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Change the pairing password

In “Bluetooth” mode ----> “Pin code” enter to select the number by push the 

Joystick to right or left then press“OK”, once the 4 digi number you have selected, 

push the Joystick to select ok to save the pairing password.

Volume control

In any mode, push the Joystick up/down to increase/decrease the volume.
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MP3

Play MP3 music

Select “Music” mode from index, the list of downloaded music files will show on the 

screen, push the Joystick up/down to navigate your selection, and press the 

“Play/Pause” button to start playing the selected song. You can push the Joystick to 

right/left to jump to next/previous song while playing music. To pause by press 

“Play/Pause” button once, if you would like to stop play music press and hold the 

“Play/Pause” for 2 seconds. 

Delete files

In “Music” mode, press Joystick select the file you would like to delete, then press 

and hold the Joystick till the “Delete?” shows up on the screen, push the Joystick to 

left “YES” to delete the file, push it to right to cancel..

Select the play mode



1 2
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You can select a desire play mode All tracks repeat/ Random play/ Current track 

repeat/A-B repeat by press the “MODE/AB” button

Select EQ mode

You can select a desired “EQ” mode during playing song, press the “REC/EQ”  
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button, the EQ mode Normal/Rock/Jazz/Classics/Pop/User show on the right side of 

screen, and repeat to press the “REC/EQ” button to select a desired mode.

Screen saver

In “Menu” mode, enter “Backlight timer” , push the Joystick up/down to select 

Always on/10 sec/30 sec/60 sec, press OK once selected.

Restore setting  

In “Menu” mode, enter “Factory restore”, push the Joystick to left to select restore, 

or to right to cancel.

Support language

You can select desired language to change the display of index. The language support      

日本語/繁體中文/簡體中文/English /Korean/Russian/Spanish. 

In “Menu” mode, enter“Language”, push the joystick up/down to select日本
語/繁體中文/簡體中文/English /Korean/Russian/Spanish. by press OK to confirm.
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Recording

Voice Recording

Enter “Record” from index, select “MIC” start to recording, to pause record press 

“REC/EQ” button once, press again to resume record .To stop and save the record 

file by press and hold “REC/EQ” for 2 seconds, record file will save in Record folder.

Use Line in

Plug on end of 3.5mm audio cable into the audio source that you would like to record, 

and plug another end of the 3.5mm audio cable into the BT MP3 line in port. In 
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“Record”mode ----> select “Line in” to start recording, to pause record press 

“REC/EQ” button once, press again to resume record .To stop and save the record 

file by press and hold “REC/EQ” for 2 seconds, record file will save in Record folder.

FM radio Recording

In “FM radio” mode, press “REC/EQ” button to start recording, To pause record 

press “REC/EQ” button once, press again to resume record. To stop and save the 

record file by press and hold “REC/EQ” for 2 seconds, record file will save in Record 

folder.

Talking Recording

You can use the record function of BT MP3 to record important conversation during 

talking if the BT MP3 has connected with your mobile phone. To start recording while 

talking on the phone by press “REC/EQ” button once. To pause record press 

“REC/EQ” button once, press again to resume record. to stop and save the record 

file by press “REC/EQ” button once, record file will save in Record folder.



19

Play/Delete Voice/FM/Talking record file

In “Music” mode, select “Record” folder press Joystick to enter, push up/down to 

select the file you would like to play, then press “PLAY/PAUSE” button to play. To 

delete the file by press and hold the Joystick till the “Delete?” Shows up on the 

screen, push the Joystick to left “YES” to delete the file, push it to right to cancel.

FM Radio

Listen to Radio

After switching to “FM radio” mode, it goes to the last radio stations from the preset 

list if there is any. Push left/right to navigate the next and previous preset station. 
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Select Radio station 

In “FM” mode, press the Joystick once , it will go to “manual” mode. In “manual

” mode, user can push right/left to increase and decrease the frequency of radio. 

(Press and release to fine-tune, press and hold to coarse-tune) After you are satisfied 

with the frequency, press and hold Joystick for 2 seconds to store this frequency into 

the current preset station. Press and release Joystick to return to “Preset” mode.
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FTP

Bluetooth FTP

You can transfer multimedia file such as photos, music, video etc. from your mobile 

phone into BT MP3. Before you start FTP, make sure your BT MP3 has connected with 

your mobile phone. Select “FTP” from index press Joystick then select “Receive 

Files” the BT MP3 will search the file which is waiting to be transfer from your mobile 

phone, once the file has been found it will automatically on the process of receiving file. 

When the transfer has done the “File transfer success” will show on the screen.

View FTP file

In “FTP” mode, select “View Folders” ,to view all of the files have been download 

from PC/Mobile phone.
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Declaration of Conformity

FCC Statement

This device complies with part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following 

two conditions:

(1) This device may not cause harmful interference, and 

(2) This device must accept any interference received,

      including interference that may cause Undesired

     operation. 

 CAUTION
 RISK OF EXPLOSION IF BATTERY IS REPLACED BY AN INCORRECT TYPE.
 DISPOSE OF USED BATTERIES ACCORDING TO THE INSTRUCTIONS
  Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 
  compliance could void.the user's authority to operate this equipment.



NOTE: THE MANUFACTURER IS NOT RESPONSIBLE FOR ANY RADIO OR TV 

INTERFERENCE CAUSED BY UNAUTHORIZED MODIFICATIONS TO THIS 

EQUIPMENT. SUCH MODIFICATIONS COULD VOID THE USER'S AUTHORITY TO 

OPERATE THE EQUIPMENT.

Federal Communication Commission Interference Statement

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B 

digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules.  These limits are designed to 

provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation.  

This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not 

installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference 

to radio communications.  However, there is no guarantee that interference will not 

occur in a particular installation.  If this equipment does cause harmful interference to 

radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and 

on, the user is encouraged to try to correct the interference by one of the following 

measures:
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● Reorient or relocate the receiving antenna.

● Increase the separation between the equipment and

    receiver.

● Connect the equipment into an outlet on a circuit 

    different from that to which the receiver is connected.

● Consult the dealer or an experienced radio/TV 

    technician for help.

 CAUTION
RISK OF EXPLOSION IF BATTERY IS REPLACED BY AN INCORRECT TYPE.
DISPOSE OF USED BATTERIES ACCORDING TO THE INSTRUCTIONS
 Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's 

4
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CE Statement
Important Notice: This device is a 2. GHz FHSS Bluetooth headset, intended for office 

a d home uses in all EU and EFTA member states.

The Bluetooth trademarks are owned by Bluetooth SIG, nc., U.S.A.
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authority to operate this equipment.

Celia
矩形



目錄

 產品介紹

 規格

 產品特色

 產品圖示

 開始使用

   - BT MP3 充電

   - 啟動／關閉BT MP3

   - 配對藍芽手機與BT MP3

   - 移除已配對的藍芽手機

   - 接聽或拒絕來電

   - 結束通話及靜音   

   - 透過BT MP3撥出電話

   - 檢視已接來電號碼

25



26

   - 檢視已撥號碼

   - 檢視未接來電號碼

   - 末碼重撥

   - 配對密碼變更

   - 鎖上及解鎖BT MP3按鍵

   - 調節音量

 MP3

   - 播放MP3音樂檔案

   - 刪除音樂檔案

   - 重播及隨機播放MP3音樂檔案

   - 選擇音效設置

   - 銀幕省電模式

   - 重置出廠設定

   - 支援語系



27

 錄音功能

   - 錄音

   - 進行電台節目或通話錄音

   - 播放／刪除

 FM收音機語音、電台節目或通話之錄音檔案

   - 收聽收音機

   - 預設電台

   - FM自動選台

   - 聽收音機時接聽來電

 藍芽多媒體檔案傳輸FTP

   - 接收檔案

   - 檢視資料夾



產品介紹

感謝您選購BM-1600 BT MP3，是一款造型新穎功能獨特創新，結合了藍芽通訊、MP3音樂
播放、錄音筆、行動碟、語言學習功能以及FM收音機，與手機間傳送多媒體檔案等新一
代多功能智慧型BT MP3。 藍芽通訊功能可將BM-1600當作藍芽耳機使用，單次配對記
憶，操作簡單，讓您享受音樂的同時不會漏接任何來電，除MP3隨身聽功能外，AB循環播
放功能讓您可以重複播放選定音軌片段有助於語言學習或是學歌，兼具錄音及通話錄音
功能，不僅可當錄音筆使用，還可將通話中之重要事項以錄音方式存檔，單鍵操作，從
此以後不需急忙找筆，不論任何時候皆可輕鬆紀錄，此外還有與手機間的多媒體檔案傳
輸功能，照片音樂一次通通搞定，內建的FM收音機讓您不會遺漏您所愛聽的廣播節目，
還可隨時掌握新聞訊息。Welcome and enjoy the innovation !!
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規格

尺寸：52.6mm x 56.9mm x 25.8mm
重量：36g
藍芽通訊:Bluetooth V1.2 Specification Class II
         Frequency—2.402~2.480GHz
         通話距離：10公尺(於開放空間)
         待機時間：超過200小時  
         通話時間：超過9小時
         MP3播放時間：超過8小時

     MP3:媒體檔案支援：MP3,WMA,WAV
         錄音格式：WAV格式
         壓縮比：32Kbps~320Kbps
         最大傳輸速度：讀/3.2MB/秒, 寫/2.8MB/秒
         FM頻率：87.5∼108MHZ
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產品特色

藍芽通訊

藍芽規模1.2版
藍芽耳機及免提狀態
內置蜂鳴器提示來電
撥號小鍵盤供打出電話
自動儲存10組已接、未接及已撥電話紀錄
末碼重撥及儲存紀錄重撥功能
具備通話錄音功能

MP3

數碼音效設置：一般，爵士，搖滾，古典，交響樂及自設
耳機：內置話筒、蜂鳴器及通話操作按鈕
耳機插座：Mini UBS座、主耳機插座及第二個3.5mm音源輸入耳機插座
輸入音源錄音功能
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藍芽多媒體檔案傳輸FTP 

多媒體檔案可以透過藍芽手機傳送
支援電話簿、照片、鈴聲及音樂的傳送及儲存 *
記憶體與MP3機共享

*視個別手機型號而定

FM收音機

FM頻率：87.5∼108MHZ
FM自動選台
10組電台儲存 
電台錄音功能
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產品圖示
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開始使用

BT MP3充電

‧將USB Cable插入BT MP3並連接到你的電腦。
‧充電時間只需四小時以下。當電池充滿後，
  Charge Complete會顯示在顯示屏上。
‧當充電的時候，BT Mp3將會停止運行，但你
  可以經由USB Cable與電腦進行檔案的傳送。

啟動/關閉BT MP3

長按 "PLAY/PAUSE" 五秒可以啟動或關閉BT MP3

當BT MP3被閒置五分鐘後會自動關閉(未使用MP3及FM功能)但藍芽功能並不受影響，不必

擔心會漏接任何電話。
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配對藍芽手機與BT MP3

● 將藍芽手機與BT MP3進行配對

當你要將BT MP3作為藍芽耳機使用之前，你必須先將它和一個與具備藍芽功能的手機進
行配對。
1.在主目錄下選 "藍芽" 選項並選擇 "配對" 按Joystick 進入Pairing mode。
2.在顯示屏上出現 "Pairing" 字樣與圖示，此時藍芽顯示燈兩秒閃爍一次。
3.啟動手機的藍芽功能並開始配對。當偵察到BT MP3的時候，手機會提醒你輸入配對密   
  碼，原廠設定為：“0000”。
4.當完成配對的時候，"配對成功" 的字樣會出現。
5.如果配對模式啟動後不能在三分鐘內完成配對，BT MP3就會自動跳出Pairing mode。
  如果你想繼續配對，此時你必須重複步驟1 ~ 4重新配對，右推Joystick可取消配對模
  式。
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● 與其他藍芽手機配對

要與其他藍芽手機配對。重複以上步驟1~4來配對你的BT MP3及手機。

移除已配對的藍芽手機

請把BT MP3從你已配對的藍芽手機中移除，或由主目錄底下選擇進入 "藍芽" 選項並選

擇 "藍芽" 進入，上下移動光棒選擇Bluetooth off並按Joystick確認。

接聽或拒絕來電

當有來電時，顯示屏上會顯示來電號碼。按BT MP3上的通話接聽鍵或左推Joystick以接

聽來電，右推Joystick或按通話結束鍵以拒絕來電。

結束通話及靜音

可以透過按通話結束鍵或右推Joystick來結束通話。在通話中你還可以透過左推

Joystick來進行靜音；再左推Joystick一次便可以取消靜音。
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透過BT MP3撥出電話

1.按通話結束鍵回到主目錄，然後選擇進入 "藍芽" 選項。
2.選 "撥號鍵盤" 選項，按Joystick進入。數字及符號會在顯示屏上顯示。
3.左推或右推Joystick選擇所需數字，然後按Joystick來確定輸入（見圖八）。
4.推Joystick選擇剪刀圖示來刪除上一個所選的數字。
5.你可以推Joystick來選擇OK以撥出電話。要取消撥出電話，右推Joystick。

檢視已接來電號碼

你可以檢視最後10通已接來電的號碼
1.在主目錄下選 "藍芽" 選項。
2.選擇 "已接電話(10)" 按Joystick進入。
3.上下移動並檢視已接來電的號碼，要重撥請將光棒移動到需要重撥的號碼上並按
  Joysitck進行重撥。
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檢視已撥號碼

你可以檢視最後10通撥出的電話號碼
1.在主目錄下選 "藍芽" 選項。
2.選擇 "已撥電話(10)" 按Joystick進入。
3.上下移動並檢視已撥出的號碼，要重撥請將光棒移動到需要重撥的號碼上並按
  Joystick進行重撥。

檢視未接來電號碼

你可以檢視最後10通未接來電號碼
1.在主目錄下選 "藍芽" 選項。
2.選擇 "未接電話(10)" 按Joystick進入。
3.上下移動並檢視未接來電號碼，要重撥請將光棒移動到需要重撥的號碼上並按
  Joystick進行重撥。

37



末碼重撥

按通話結束鍵回到主目錄然後選 "藍芽" 選項
，選擇 "重撥" 並按Joystick進行重撥。

配對密碼變更

1.在主目錄下選 "藍芽" 選項。
2.選擇 "配對密碼" 按Joystick進入。
3.左推或右推Joystick選擇所需數字，然後按Joystick來確定輸入。
4.推Joystick選擇剪刀圖示來刪除上一個所選的數字。
5.你可以推Joystick選擇OK 以儲存配對密碼。
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鎖上及解鎖BT MP3按鍵

你可以透過BT MP3主機上的Hold Key來鎖定按鍵，依照主機上的標示將Hold Key扳至鎖
定位置，避免誤觸各按鍵。

調節音量

在MP3模式、FM模式以及通話模式下可透過上下推動Joystick鍵來控制音量的大小調整至
最適合自己的設定。
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MP3

播放MP3音樂檔案

在主目錄模式下選 "音樂" 選項，透過上推或下推Joystick直接選擇MP3歌曲並按
"PLAY/PAUSE" 來播放MP3音樂檔案。

播放音樂中你可以左推或右推Joystick來跳到下一首或前一首音樂檔案。在一個音樂檔
案，你可以通過長按左推或長按右推Joystick來進行快速向前或後退的操作。

你可以按 "PLAY/PAUSE"，來暫停或繼續播放音樂檔案。如要停止，長按 "PLAY/PAUSE" 
兩秒。

刪除音樂檔案

在主目錄裡選 "音樂" 選項，選擇你要刪除的MP3音樂檔案，長按Joystick直到提示畫面
出現，把Joystick左推或右推來選取你想要保留或刪除檔案並按Joystick執行。

重播及隨機播放MP3音樂檔案

重複按 "MODE/AB" 來選取以下播放模式：
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重複播放所有MP3音樂檔案
隨機播放音樂檔案
播放所有音樂檔案一次
重複播放目前的音樂檔案
語言學習模式，設定想要重複播放的段落 A - B。
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音效選擇

按通話結束鍵回到主目錄選 "功能選項"，進入 "音效選擇" 選項左推或右推Joystick來
選擇 正常/JAZZ/ROCK/CLASSIC/VOCAL/USER六種數碼音效設置並按Joystick進行確定。
或在播放音樂檔案時，重複按 "REC/EQ" 直至你想要的音效設置在顯示屏的右下方出
現。
自訂音效設置，從音效選擇選項中選擇 "USER"（使用者自設），你會見到五個預設的頻
段（見圖十）。你可以上推或下推Joystick來增加或降低頻率，要儲存該設定按
Joystick進行確認。或按通話結束鍵來退出而不儲存該設定。

銀幕省電模式

在主目錄底下選 "功能選項"，選擇進入 "背光時間" 選項，上下移動Joystick來選擇 
總是開啟 / 10sec / 30sec / 60sec 四種時間模式並按Joystick進行確定。

重置出廠設定

在主目錄底下選 "功能選項"，選擇進入 "復原出廠設定" 選項，你可以左推Joystick來
選擇重置或右推Joystick來選擇不重置。你也可以透過BT MP3硬體內建的Reset鍵來進行
重置出廠設定。
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支援語系

您可以修改你所習慣的語系來改變目錄上顯示的語言。

在主目錄底下選 "功能選項"，選擇 "語言選擇" 選項，上下移動Joystick來選擇 繁體中文/ 

簡體中文 / English/日本語/韓文/Russian/Spanish等支援的語系並按Joystick進行確定。
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錄音功能

錄音

你可以透過下列兩種方式來進行錄音

1.麥克風

在主目錄底下選 "錄音" 選項，選擇 "麥克風" 按Joystick來開始錄音。計時器會從

00:00:00開始計算。

要暫停錄音，按 "REC/EQ" 一次計時器會在你暫停錄音的地方停止計時。要恢復錄音，

再按 "REC/EQ" 一次。

要停止並儲存錄音請左推Joystick或長按 "REC/EQ" 兩秒來停止並儲存錄音。該錄音檔

案會儲存在Record（錄音）資料夾內，錄音檔案名稱為Wav000（第一個錄音檔案）。
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2.外接音源

將裝置的輸出音源使用3.5mm的接頭連接上BT MP3的輸入音源孔並在主目錄底下選 "錄音

" 選項，選擇 "外接音源" 按Joystick進行錄音，要暫停錄音按 "REC/EQ" 一次計時器

會在你暫停錄音的地方停止計時。要恢復錄音，再按 "REC/EQ" 一次。要停止並儲存錄

音請左推Joystick或長按 "REC/EQ" 兩秒來停止並儲存錄音。該錄音檔案會儲存在

Record（錄音）資料夾內。

在主目錄底下選 "功能選項"，選擇 "錄音品質" 選項，依個人喜好選擇Low（低）、
Medium（中）或High（高）質量的錄音模式。
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進行電台節目或通話錄音

在 "FM" 模式或電話對話中，按 "REC/EQ" 一次來直接進行錄音。要暫停錄音，按
"REC/EQ" 一次計時器會在你暫停錄音的地方停止計時。要恢復錄音，再按 "REC/EQ" 一
次。要停止並儲存錄音請左推Joystick或長按 "REC/EQ" 兩秒來停止並儲存錄音。該錄
音檔案會儲存在Record（錄音）資料夾內。
而此時預設的錄音質量是Medium（中等）。BT MP3可以讓你的錄音時間長達四小時。
注意:
進行通話錄音時，BT MP3必須已經連接至你的藍芽手機；在收聽MP3音樂檔案的時候將無
法進行錄音操作。

播放／刪除語音、電台節目或通話之錄音檔案

在主目錄選項中選 "功能選項"，選擇 "錄音"，按Joystick進入。上下移動Joystick至
你想播放的錄音檔案並按 "PLAY/PAUSE" 進行播放。
RecXXX例如：Rec000－語音錄音檔案。
FmXXX例如：Fm000－收音機目錄音檔案。
MemoXXX例如：Memo000－通話錄音檔案。
要刪除錄音檔案，請在選取的錄音檔案上長按Joystick直到提示畫面出現。透過
Joystick左推或右推選取你想要保留或刪除檔案並按Joystick執行。
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FM收音機

收聽收音機

按通話結束鍵回到主目錄，選 "FM" (收音機)選項，收音機功能便被啟動。BT MP3內建
10組電台儲存功能，每次你執行FM(收音機)，它都會播放你上一次收聽的電台。

預設電台

要取消一個預設的電台，你只須在它原來的位置上設定一個新的電台即可。
在 "FM" 電台廣播模式時，按Joystick至 "頻道搜尋模式"，透過左推或右推Joystick找
到你想要的電台頻率。
要儲存該電台，按著Joystick兩秒，顯示屏上會出現Saved。
要退出而不儲存該電台，按Joystick一次返回預設頻道模式。
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FM自動選台

在 "頻道搜尋" 模式中，你可以透過長推Joystick往左或右邊兩秒來進行自動選台，BT 
MP3會自動尋找收訊最佳的電台頻率。

聽收音機時接聽來電

聽收音機時要接聽來電，按通話接聽鍵或左推Joystick來接聽來電，收音機會自動關
閉。在通話結束後，收音機功能便會自動恢復。
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藍芽多媒體檔案傳輸FTP:

接收檔案

要從有藍芽功能的手機傳送檔案到BT MP3前，請確定BT MP3已經與你的手機配對。
要接收檔案，在主目錄選項中選擇 "FTP" 選項進入，並選取 "接收文件"，當傳送畫面
出現。BT Mp3會自動偵察你的藍芽手機，當偵察到訊號時就會進行檔案的傳送，顯示屏
會在檔案傳送過程中會以箭頭顯示資料傳送。當檔案傳送完畢時顯示屏會出現 "File 
transfer success" 的訊息。

檢視資料夾

進入 "FTP" 選項再選 "查看資料夾"：
所有從電腦／手機下載的檔案所有MP3音樂檔案以及Record目錄下為所有錄音檔案，
Inbox目錄下為所有接收檔案。

49



法規資訊

FCC 注意事項

本裝置符合FCC 法規第 15 節規定。其運作受限於以下兩種情形：
(1)本裝置應不致於造成有害干擾，且
(2)裝置須能承受任何外在干擾，包括可能造成非預期
    運作之干擾。

FCC RF Exposure 標準：
本裝置及其天線不得與其他任何天線或傳送器位在同一地方或同時運作。

注意：未經授權而私自對本裝置進行修改，進而導致對無線電或電視的干擾，本公司概
不負責。此類變更或修改可能導致使用者操作本設備的授權廢止。

CE 聲明

重要注意事項：本裝置為 2.4GHz FHSS 藍芽耳機，適合在 EU 及 EFTA 所有會員國中，
供辦公室或家庭使用。

Bluetooth 商標為 Bluetooth SIG, Inc., U.S.A. 所擁有，並授權於本公司。
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